

**IncoNet EECA Information & Brokerage Event on FP7 Environment (Including climate change)
will be held in Yerevan on October 19-20, 2009**

On October 19-20, 2009, Information & Brokerage Event on FP7 Environment (Including climate change) will be held in Yerevan at National Academy of Sciences of Armenia.

This Brokerage Event is organized in the framework of the FP7 IncoNet EECA project - S&T International Cooperation Network for East European and Central Asian Countries.

The objective of the event is to bring together EU and EECA researchers and other stakeholders and provide ground for discussion and networking within the scope of the Environment (including climate change) Theme. The event will include a presentation of the areas addressed by the 2009 call, presentations of proposal ideas and sessions of pre-arranged meetings to discuss potential partnerships in FP7 proposals.

For more details and registration please visit the Brokerage Event website: <http://be.sci.am> or contact International S&T Programmes Department of NAS RA, Tel: 525432.

2009թ. հոկտեմբերի 19-ից 20-ը ՀՀ ԳԱԱ-ում կանցկացվի «Information & Brokerage Event» միջոցառումը՝ նվիրված ԵՄ 7-րդ Շրջանակային Ծրագրի «Բնապահպանություն (ներառյալ կլիմայի փոփոխություններ)» թեմատիկ ուղղությանը

2009թ. հոկտեմբերի 19-ից 20-ը ՀՀ ԳԱԱ-ում կանցկացվի «Brokerage Event» միջոցառումը՝ նվիրված ԵՄ 7-րդ Շրջանակային Ծրագրի «Բնապահպանություն (ներառյալ կլիմայի փոփոխություններ)» թեմատիկ ուղղությանը:

«Brokerage Event»-ը կազմակերպվում է 7CԾ-ի IncoNet EECA նախագծի շրջանակներում՝ /Գիտատեխնիկական միջազգային համագործակցության ցանց՝ Արևելյան Եվրոպայի և Միջինասիական երկրների համար/:

Այս միջոցառման նպատակն է հնարավորություն ընձեռել բնապահպանության ոլորտի գիտնականներին և այլ շահառուներին՝ քննարկելու 7CԾ-ի «Բնապահպանություն (ներառյալ կլիմայի փոփոխություններ)» թեմատիկ ուղղության շրջանակներում ԵՄ և ԱՊՀ երկրների գիտնականների հետ համագործակցության հաստատման, ինչպես նաև համատեղ նախագծեր պատրաստելու և 2009թ. մրցույթին ներկայացնելու հնարավորությունները:

Միջոցառման ժամանակ կներկայացվեն 7CԾ-ի «Բնապահպանություն» թեմատիկ ուղղության ենթաբանները և հնարավոր նախագծերի գաղափարները, ինչպես նաև կանցկացվեն առանձին հանդիպումներ և քննարկումներ՝ համատեղ նախագծեր ներկայացնելու հնարավորությունների վերաբերյալ:

Միջոցառման վերաբերյալ առավել մանրամասն տեղեկություններ ստանալու և գրանցվելու համար կարող եք այցելել միջոցառման ինտերնետային կայքը՝ <http://be.sci.am> կամ զանգահարել ՀՀ ԳԱԱ Միջազգային ԳՀ ծրագրերի բաժին հեռ. 525432:

IncoNet EECA Information & Brokerage Event в области Окружающей среды (включая изменения климата) пройдет в Ереване с 19-20 октября, 2009г.

С 19- 20 октября, 2009г. в Национальной Академии Наук Армении будет организован “FP7 Brokerage Event” по шестому тематическому направлению 7-ой Рамочной Программы ЕС – Окружающая среда (включая изменения климата).

Этот «*Brokerage Event*» проводится в рамках проекта 7РП IncoNet EECA – Сеть международного сотрудничества в области НТ стран Восточной Европы и Центральной Азии.

Цель мероприятия заключается в предоставлении ученым возможности обсудить сотрудничество в рамках шестого тематического направления 7РП “Окружающая среда” (включая изменения климата).

На мероприятии будут представлены тематические направления предстоящего конкурса шестого тематического направления 7РП 2009, а также будут проведены отдельные встречи для обсуждения идей проектов и путей их практической реализации.

Для более подробной информации и регистрации посетите веб-страницу мероприятия: <http://be.sci.am> или обратитесь в отдел международных НТ программ НАН РА , тел.: 52 54 32.